

Music Teacher, Musician, Author, Innovator, Creator, Entrepreneur, Learner, Parent of Award for Musical Excellence winner and long-time collaborator with Debut Atlantic.

For over 20 years Andrew Mercer has been a pioneer in online music education. Since 2002 he has been teaching music to public school students throughout Newfoundland and Labrador entirely over the Internet. Andrew can always be found at the forefront of cutting edge technologies. Much of Andrew's innovative work in technology and music education has been featured in numerous publications and media sources such as Canadian Music Educator, Popular Science, The Wall Street Journal, The Globe & Mail, CNN, Nippon TV and his educational YouTube channel has over 6.2 million views. Andrew has also had the opportunity to share his work at national and international conferences and symposia including the ISME Conference, TEDx, MTNA National Conference, NAMM and MENC.

Whether it is blockchain technologies or the latest virtual reality platforms, Andrew can be found exploring ways to offer students new and exciting learning opportunities and environments.

Professeur de musique, musicien, auteur, innovateur, créateur, entrepreneur, apprenant, parent d'un lauréat du Prix pour l'excellence en musique et collaborateur de longue date de Début Atlantique.

Depuis plus de 20 ans, Andrew Mercer est un pionnier de l'enseignement musical en ligne. Depuis 2002, il enseigne la musique aux élèves des écoles publiques de Terre-Neuve-et-Labrador entièrement par Internet. Andrew est toujours à l'avant-garde des technologies de pointe. Une grande partie du travail innovateur d'Andrew dans le domaine de la technologie et de l'enseignement de la musique a été présentée dans de nombreuses publications et sources médiatiques telles que *Musicien éducateur au Canada*, *Popular Science*, *The Wall Street Journal*, *The Globe & Mail*, *CNN*, *Nippon TV*, et sa chaîne éducative sur YouTube a été vue plus de 6,2 millions de fois. Andrew a également eu l'occasion de partager son travail lors de conférences et de symposiums nationaux et internationaux, notamment la conférence de la Société internationale pour l'éducation musicale, *TEDx*, la conférence nationale de la *MTNA* (Association nationale des enseignants de musique), la *NAMM* (Association nationale des marchands de musique) et la *MENC* (Conférence nationale des musiciens-éducateurs).

Qu'il s'agisse des technologies des chaînes de blocs ou des dernières plateformes de réalité virtuelle, on peut trouver Andrew en train d'explorer les moyens d'offrir aux étudiants des opportunités et des environnements d'apprentissage nouveaux et passionnants.